
 

 

Styrelseprotokoll 200517 

Närvarande; Björn Norlin, Emily Elfving, Sven Magnusson, Heikki Rissanen,  

Susanne Forsén Rissanen, Nina Nordqvist, Ingela Holmgren och Mats Johansson 

 

1. Mötet öppnas 

 

2. Sekreterare; Emily Elfving 

Justerare; Heikki Rissanen och Susanne Forsén Rissanen 

3. Inget nytt sedan utgifterna för årsmötet i Mars. 

4. Under BF beslutades att det inte blir något Har SM, Klöv SM eller Småhunds SM under 2020 

pga rådande corona epidemi.  

Det talades också om att ekonomin är kärv i Svenska beagleklubben, man har bytt tryckeri till 

tidningen som ska bli något billigare.  

 

Dicks motion gick igenom, den innebar att det ska krävas minst ett 2a pris på jaktprov för att få 

starta i jaktklass på utställning. Tidigare har det räckt med ett 3e pris.  

 

Nytt är också att det nu krävs en dubbeletta för ett klövchampionat.  

 

Motionerna från Norrbotten och Skaraborg avslogs och sydsvenska drog tillbaka sin.  

 

Jyckedata kommer upphöra under nästa år. Beagleklubben håller på undersöka om att evetuellt 

gå ihop och köpa in sig med drever som tar fram ett eget program.  

5. From. 1 Juni kommer mindre utställningar utomhus att få hållas.  

Medans alla länsklubbutställningar är inställda tom. sista Augusti. 

Nina kollar upp dispenser gällande starta jaktprov utan utställningsresultat.  

6. Björn har ansökt om dispens om att få hålla ett drevprov under domarkonferensen, inte fått 

något svar på det ännu.  

Planerar hålla konferensen 29-30/8-20, oklart om vart vi ska hålla det än.  

7. Hemsidan har fått en uppfräschning, lite nytt och lättare att hitta.  

Vi hjälps åt att meddela Susanne vad vi vill ska synas på sidan. 



8. Drevprovskommitén möts och går igenom den nya drevprovsrevideringen och presenterar 

vad de kommer fram till vid nästa styrelsemöte 16/8. 

Det är ett stort tryck efter beaglevalpar. 

9. Mötet avslutas. 


